
 
 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde i RPF 

Tid: 12.11.2020 kl. 18.30 

Sted: Klubhuset 

Deltagere:  Bestyrelse, sportschef og Ken Johannesson  

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsordenen 

• Godkendt. 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 28.10.2020 

• Godkendt med enkelte ændringer, nyt referat udsendes. 

3. Ansøgning Pigelicens 2. 

a. Gennemgang af indholdet i en ansøgning herunder skøn over budget 

o Ken havde systematiseret kravene i et regneark incl. vurdering af, hvilket niveau RPF 

aktuelt er på. Der var enighed om, at oversigten gav et godt og dækkende billede af 

niveauet. Der var ligeledes enighed om, at såvel ansøgning som løbende drift og 

udvikling vil kræve en halvtids head og coaching og formodentlig en talentchef 

(administrationschef med ledelses- og administrativ erfaring). Afhængigt af lønniveau 

og ansættelsesgrader skønnes et nettobudget på ikke under 4-500.000 kr. om året. 

Bedste bud på antal elitespillere i årgangene U14-16-18 er på 60. Hertil kommer 

breddespillere. Hovedparten af udgifterne vil skulle betales via kontingenter. Sponsorer 

vil blive forsøgt fundet. 

b. Drøftelse af alternativet til en licens 

o Der var enighed om, at alternativet vil være en ren breddeklub på et spillemæssigt 

niveau, som ikke er tilfredsstillende for os. De bedste spillere vil søge tidligt til andre 

klubber. 

c. Beslutning om vi vil søge en licens og afledt heraf om det videre forløb 

o Der var enighed om at søge en licens med virkning fra sæsonen 2022/23. Kens forslag 

til handleplan for at få licensen blev vedtaget som foreløbig plan. Claus skriver udkast 

til nyhedsbrev til medlemmerne. 



 
 

 
 

Trænere og holdledere inviteres til møde om licensarbejdet. 

Claus kontakter andre klubber med pigespillere om muligt samarbejde. 

Claus kontakter RBE for at arrangere møde om, hvordan de har grebet sagen an. 

Claus kontakter Roskilde Kommune om muligt samarbejde. 

4. Drøftelse af besættelse af sportchefstillingen – afhængigt af beslutninger i punkt 3. 

o Der var enighed om at ansætte en head of coaching, og at Martins administrative 

opgaver søges håndteret af en frivillig. 

5. Information til trænere og medlemmer om Martins fratræden, og om hvad vi vil gøre 

• Claus skriver udkast til nyhedsbrev, som også skal omfatte licensarbejdet og behovet for 

frivillige til licensarbejdsgruppen, Martins administrative opgaver og kommunikationsopgaven. 

6. Næste bestyrelsesmøde 

• 26.11.2020 kl. 18.30 

7. Eventuelt 

• Ungtræner Alvilda på U12 har ikke kunnet tage trænercertifikat grundet coronaen, og det 

besluttedes, at hun ekstraordinært honoreres som ungtræner med certifikat. 
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